
Beste Frans, 

Je brief aan de leden van de Schelderaad waarin je je teleurstelling kenbaar maakt, heb ik goed 
gelezen. Bedankt voor het uiteenzetten van je gedachten. 
Als eerste wil ik graag meteen reageren dat het geenszins de bedoeling is geweest van onze brief 
om jouw rol als voorzitter of het proces ter discussie te stellen. 

Ter verheldering nog even kort de boodschap van ZMf en Vogelbescherming; 
We staan achter het LTP-N rapport. We staan ook achter het participatieve proces rond de 
totstandkoming van dit rapport. 
Daar hebben wij juist veel waardering voor. 
Ook de conclusies, de oplegnotitie en de aanbevelingen aan de VNSC onderschrijven wij. 
Wij distantiëren ons niet van het advies zoals vastgesteld op 18 september jongstleden, maar 
hebben onze teleurstelling over het resultaat kenbaar gemaakt. 
Dit resultaat is echter niet te wijten aan de rol van de voorzitter. 

Wel vinden wij het belangrijk om de nadruk te leggen op de eerste van de vier aanbevelingen, 
waarin gesteld wordt dat de noodzakelijke maatregelen van natuur afgewogen dienen te worden 
tegen de functies van waterveiligheid en toegankelijkheid. De noodzakelijkheid tot actie voor 
systeemherstel willen we benadrukken. 
Onze brief beoogt deze urgentie onder de aandacht te brengen bij alle leden van de Schelderaad 
en VNSC, zodat zij dit mee kunnen nemen in hun afweging. 
 
In je brief Frans, stel je dat wij niet kunnen instemmen met de tekst en dat we afstand nemen van 
het compromis dat je hebt vastgesteld. 
Graag benadruk ik hier dat dit dus niet het geval is. 
Dat gezegd hebbende, wil ik ook graag uiten dat het erg jammer zou zijn als je door onze brief het 
gevoel hebt gekregen dat je je taak niet goed hebt volbracht. Wij waarderen juist enorm dat jij 
een haast onmogelijk klus toch hebt weten te volbrengen. 
Ik hoop dus dat deze mail dit gevoel weer bij je weg kan nemen en dat je je wat ons betreft niet 
hoeft te beraden op je positie als voorzitter van de Schelderaad. 
Ik begrijp overigens dat je momenteel op vakantie bent, maar als je het op prijs stelt kunnen we 
natuurlijk even bellen of afspreken als je weer terug bent. 

Heel hartelijke groet, 

Mede namens Karsten Schipperheijn van Vogelbescherming Nederland. 

Ira 


